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 Voor een stad die wij door willen geven 

 
Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Einighausen, 3 maart 2022 
 
Betreft: vragen ex artikel 43 RvO inzake inzameling oud papier door verenigingen in Sittard-Geleen 
 
 
Geacht college,  
 
Op 1 maart jl. ontvingen de raadsleden van Sittard-Geleen per e-mail een verzoek en tevens oproep van 
de heer Th. Pernot namens een aantal verenigingen die maandelijks oud papier inzamelen in onze 
gemeente.  
 
In deze e-mail maakt de heer Pernot melding van het feit dat de kiloprijs van oud papier sinds 20 jaar 
nooit meer geïndexeerd is. Destijds is volgens hem met de gemeente een vaste kiloprijs afgesproken 
nadat deze tot een minimum was gedaald. Deze prijs was toen tevens gebaseerd op verkleining van de 
afvalstroom voor de gemeente. De opbrengst van oud papier vormt voor heel veel van deze 
verenigingen dé hoofdbron aan inkomsten. De CDA fractie heeft dat nog eens duidelijk kenbaar 
gemaakt in de artikel 43 brief van 10 april 2020 toen het inzamelen en ophalen van oud papier vanwege 
Corona in een aantal wijken en dorpen tijdelijk niet mogelijk was.  
 
De heer Pernot geeft in zijn bericht van 1 maart jl. aan dat de kiloprijs van oud papier na 20 jaar nog 
steeds dezelfde is en nooit is geïndexeerd. Dit in de wetenschap dat anno 2022 de huidige kiloprijs voor 
oud papier beduidend hoger is dan destijds vanwege de geschetste schaarste op dit moment. De 
verenigingen profiteren echter van deze prijsverhoging tot op de dag van vandaag niet mee, zo valt in 
de e-mail te lezen.  
 
Bijkomend feit is dat in onze gemeente de afgelopen jaren diverse ondergrondse papiercontainers 
gerealiseerd zijn die eveneens een behoorlijke financiële impact hebben op de inkomsten van de 
betreffende verenigingen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:info@cdasittardgeleen.nl
http://www.cdasittardgeleen.nl/


  
 

 
 Voor een stad die wij door willen geven 

 
Ten aanzien van de in kaart gebrachte problematiek heeft de CDA fractie een aantal vragen: 
 

1. Bent u het met de CDA fractie eens dat de inkomsten van oud papier voor de betreffende 
verenigingen van groot belang zijn voor een sluitende exploitatie? 
Zo nee, waarom niet? 

 

2. Bent u op de hoogte van het feit dat de tarieven voor het ophalen van oud papier de afgelopen 
20 jaar nooit meer zijn geïndexeerd? 
Zo ja, wat vindt u hiervan in relatie tot de steeds stijgende uitgaven waar verenigingen de 

afgelopen 20 jaar mee te maken hebben gekregen, naast de ontstane financiële tekorten als 

gevolg van Corona? 

Zo nee, waarom bent u hier niet van op de hoogte? 

 

3. Bent u het met de heer Pernot en de CDA fractie eens, dat deze tarieven anno 2022 niet meer 
marktconform zijn en voor verhoging in aanmerking dienen te komen? 
Zo ja, bent u bereid de kiloprijs voor oud papier te indexeren aan 2022-tarieven? 

Zo nee waarom niet? 

 
4. Bent u tot slot bereid het gesprek aan te gaan met een afvaardiging van deze verenigingen om te 

kijken naar een passend en tevens marktconform tarief voor oud papier? 
Zo nee, waarom niet? 
 

Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
 
Hoogachtend, 
namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
 
 
Jos Schlössels, raadslid 


